
 

 

 

  
 

 

‘s-Hertogenbosch, 4 mei 2020 

 

Schriftelijke vragen van de Statenfracties van de Partij voor de Dieren, GroenLinks en de PvdA aan 

het college van Gedeputeerde Staten van de provincie Noord-Brabant betreffende voortgang 

opvang van wilde inheemse dieren in Noord-Brabant. 

 

 

Geacht college,  

 

De opvang van wilde inheemse dieren is in veel provincies nog steeds niet op orde, ook in Noord-

Brabant dreigt de opvang van dieren te verslechteren door gebrek aan middelen. Dit heeft bij ons 

geleid tot de volgende vragen. 

 

1. Kent u de aangenomen moties van TK aangaande wildopvang?12 

 

2. Wat is de stavaza met betrekking tot de uitvoering, te weten de gesprekken met het Rijk? 

 

3. Erkent u het belang van wildopvangcentra?  

 

4. Bent u het met ons eens dat de wettelijke aanduiding van ‘zorgplicht’ voor gewonde inheemse 
dieren onduidelijkheid geeft, omdat niet duidelijk is op wie de zorgplicht betrekking heeft, en de 

term ‘zorgplicht’ daarom verduidelijkt moet worden in de wet? Zo nee, waarom niet? Zo ja, bent 

u bereid dit te benoemen in de gesprekken met het Rijk? 

 

5. Bent u het met ons eens dat ‘zorgplicht’ ook en bij voorkeur betrekking zou moeten hebben op 
het bevoegd gezag aangaande natuur en natuurbescherming? Zo nee, waarom niet? 

 

6. Bent u het met ons eens dat financiering voor deze centra (in heel Nederland) problematisch is?  

 

7. Is er in de huidige bestuursperiode aan de provincie Noord-Brabant een verzoek om steun 

gedaan door de Faunaopvang Brabant (FOB)? Zo ja, bent u bereid om daarover met de FOB op 

korte termijn in gesprek te gaan? Indien nee, waarom niet? 

                                                           
1 https://zoek.officielebekendmakingen.nl/kst-33576-184.html 
2 https://zoek.officielebekendmakingen.nl/kst-28286-1079.html 



 

8. Is de provincie Noord-Brabant bereid om het Rijk aan te sporen een deel van de financiering van 

wildopvang in Nederland op zich te nemen? Zo nee, waarom niet? 

 

9. Is de provincie Noord-Brabant bereid om daarbij ook een bijdrage te leveren? Zo nee, waarom 

niet? 

 

10. Is de provincie Noord-Brabant bereid om het goede voorbeeld te geven, en nu deels bij te dragen 

aan de kosten van wildopvang, om de oplopende tekorten van de wildopvang-sector aan te 

vullen, mede in het licht van het door de provincie recent geïntroduceerde solidariteitsbeginsel? 

Zo ja, in welke mate? Zo nee, waarom niet? 

 

Wij vernemen graag uw reactie en danken u bij voorbaat voor de beantwoording. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Marco van der Wel  Tom Ludwig  Martijn de Kort  Janneke van Kessel 

Partij voor de Dieren  GroenLinks  PvdA   D66 


